
Obec Chvalovice  

Zápis č. 20/2017 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 28.6. 2017 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, p. Borovka, Pöschl, J.Tejmlová ml., Mačková, 

Pöschlová, Nováková 

Hosté: nikdo 

 Ověřovatelé: p. Mačková, Pöschlová 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  
 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 
            Plánovaný program:  
 

1. Projednání Závěrečného účtu obce Chvalovice za rok 2016. 

2. Účetní obce dala podklady za rok 2016 projednání dle směrnice o schválení 

účetních závěrek. 

3. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2016. 

4. Projednání dodatku č.3 ke Smlouvě o nájmu veřejného vodovodu a kanalizace 

s ČEVAKEM. 

5. Projednání úpravny vody na odstranění železa a manganu. 

6. Projednání Pouťového posezení a Nohejbalového turnaje. 

7. Projednání žádosti o finanční příspěvek TJ Sokol Radošovice – Strýčice. 

8. Projednání daru pro ZŠ Strýčice na interaktivní tabule. 

9. Diskuse, závěr. 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

1. Zastupitelstvo projednalo Závěrečný účet obce Chvalovice za rok 2016.  

Návrh Závěrečného účtu byl zveřejněn na úřední desce a to i v elektronické podobě 

od 31.5. 2017   do 28.6. 2017. 

Obsahuje: údaje o plnění příjmů a výdajů za rok 2016 

                  zhodnocení rozpočtových výsledků za rok 2016 

                  vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu 

                  finanční vypořádání s příjemci dotací za rok 2016 



Závěrečný účet obce Chvalovice za rok 2016 byl schválen bez výhrad. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 136/2017 bylo schváleno. 
 

 

2. Zastupitelstvo obce projednalo závěrečný účet hospodaření a zprávu o výsledku 

hospodaření za rok 2016 a účetní závěrku obce Chvalovice za rok 2016. 

Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce Chvalovice za rok 2016 dle směrnice o 

schválení účetních závěrek. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 137/2017 bylo schváleno. 
 

 

3. Dne 30.05. 2017 bylo provedeno přezkoumání hospodaření obce za rok 2016 

kontrolorkou – Jitkou Luňákovou z Úřadu Jihočeského kraje ČB. Nebyly zjištěny 

chyby a nedostatky, kromě chyb a nedostatků zjištěných při dílčích přezkoumáních, 

které byly již napraveny. 
 

Zastupitelstvo schválilo přezkoumání hospodaření obce Chvalovice za rok 2016. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 138/2017 bylo schváleno. 
 

 

4. Zastupitelstvo projednalo záměr pronájmu vodohospodářského majetku obce 

Chvalovice a dodatek č.3 ke Smlouvě o nájmu. 

Zastupitelstvo schválilo dodatek č.3 ke s 

Smlouvě o nájmu veřejného vodovodu a kanalizace a jiného vodohospodářského 

majetku ve vlastnictví obce Chvalovice pro ČEVAK a.s. České Budějovice. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 139/2017 bylo schváleno. 
 

 

5. Zastupitelstvo projednalo úpravnu vody na odstranění železa a manganu. 

Obecní voda vykazuje vysoký obsah železa a manganu. Krajská hygienická 

stanice Jih. Kraje ČB upozornila na tento dlouhodobý problém, obec proto musí 

nechat vybudovat úpravnu vody jinak hrozí uzavření vrtu. 
 

Zastupitelstvo schválilo cenovou nabídku na vypracování projektové dokumentace 

pro stavební řízení a provádění stavby na výstavbu úpravny vody pro obec 

Chvalovice. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 140/2017 bylo schváleno.  
 

6. Zastupitelstvo projednalo pořádání Pouťového posezení a Nohejbalového turnaje. 



Dne 19.8. 2017 od 9:00 hod. bude Nohejbalový turnaj, nakoupí se jako každý rok 

poháry, medaile a diplomy. Od 20:00hod. Bude Pouťové posezení s muzikou. 

Dne 20.8. 2017 od 14:00 Mše svatá v místní kapli. 

Zastupitelstvo schválilo pořádání těchto akcí. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 141/2017 bylo schváleno. 
 

 

7. TJ Sokol Radošovice – Strýčice si dal žádost o finanční příspěvek na činnost, 

opravy a údržbu fotbalového hřiště, které zároveň využívá ZŠ Strýčice. 
 

Zastupitelstvo neschválilo finanční příspěvek pro TJ Sokol Radošovice – Strýčice. 
 

Výsledek hlasování: pro 1, proti 6, zdržel se 0 

Usnesení č. 142/2017 nebylo schváleno. 
 

 

8. ZŠ Strýčice si dala žádost formou daru na zakoupení interaktivních tabulí.  

Z Chvalovic navštěvuje 7 žáků školu, na jednoho žáka je příspěvek 3 500,-Kč. 

Celkem obec daruje 24 500,-Kč. 
 

Zastupitelstvo schválilo finanční dar ve výši 24 500,-Kč. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 143/2017 bylo schváleno. 
 

 

9. V diskusi se hovořilo o místním koloniálu od června si ho měl pronajmout pan  

J. Šísl, ale nakonec si ho nepronajme.  

Zastupitelstvo nechá z těchto prostor vybudovat byt.  

Obec na zkoušku objedná prodej z auta – chléb, pečivo,atd. 

Od 1. srpna má začít firma Regis s vybudováním přípojek vody a kanalizaci  za 

domky směrem do Babic.  

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 
 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová – místostarostka 

 

Ověřovatelé: p. Mačková, Pöschlová – zastupitelé 

 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl.   

 

 

 


